
باسرمایهگذارییکشرکتکرهای؛

دانشگاه آزاد اسلامی واحد شیراز نیروگاه خورشیدی 200 مگاواتی 
در فسا می سازد

رییس ستاد توسعه اقتصادی و سرمایه گذاری، گفت: نیروگاه خورشیدی با سرمایه گذاری 600 میلیون دلاری مستقیم شرکت کره ای و با 
همکاری دانشگاه آزاد اسلامی واحد شیراز در شهرستان فسا به ظرفیت تولید 200 مگاوات نیروی برق و در زمینی به مساحت 150 هکتار 

ساخته خواهد شد...
ادامه خبر در پایین صفحه
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کازرون
برگزاری مراسم تودیع و معارفه رییس 

اداره پست شهرستان کازرون
سرویس شهرستان/ داود کشاورز: جلسه تودیع و معارفه رییس اداره پست 

شهرستان کازرون با حضور مدیرکل پست استان فارس برگزار شد.
مدیرکل پست استان فارس گفت: پست این شهرستان یکی از اداره های 
مهم است چراکه از 15 سال پیش تاکنون قدمت دارد و کارهای مهمی از 
آن زمان در این اداره انجام شده است. در ایران زمان هخامنشیان نیز در 
ایران پست و اداره وجود داشته که در هیچ از جای جهان موجود نبوده 
است. وی افزود: امروز کار پست بسیار گسترده است و خدمات خوبی را 

در دنیا ارائه می کند.

وی افزود: حمل مرسوله نشان از پیشرفت پست کشور است و می توان، 
از  استفاده  داد.  قرار  کشور  یافتگی  توسعه  شاخص  جزو  را  شاخص  این 
پست در جامعه رشد و پویایی آن جامعه را به همراه دارد و با استفاده از 
پست رفت و آمد بین ادارات را می توان کاهش داد. وی ادامه داد: امروز 
کدپستی و کدملی در کشور مهم است و هر فرد باید دارای این دو مورد 
برنامه ریزی کرد.  افراد  بهتر فردای  اقدامات  بتوان برای آمار و  تا  باشد 
وی در ادامه افزود: در شهرستان کازرون نسبت به شهرهای دیگر استان 
هنوز از نظر کدهای پستی مشکلاتی وجود دارد که با مدیریت جدید این 

مشکلات رفع می شود تا شهروندان بهتر از خدمات پستی استفاده کنند.
ایام  تسلیت  با  کازرون  شهرستان  فرماندار  علوی  سیدکمال  ادامه  در 
سوگواری سیدالشهدا و با درود بر روح بلند ملکوتی امام و شهدای هشت 
سال دفاع مقدس و 1600 شهید شهرستان کازرون، گفت: امروز مدیری 
توانمند است که از تمام ظرفیتهای خود برای خدمت به مردم استفاده کند 
و این اقدام او جهت رضای خداوند و مردم باشد. اعتماد مردم بر احترام و 
خدمت استوار است و مردم صاحب اصلی این کشور و انقلاب هستند. وی 
در ادامه افزود: شهرستان کازرون دارای شش بخش و 220 شورای اسلامی 
و 300 آبادی می باشد و باید تلاش شود بهترین استفاده جهت بهره مندی 
همشهریان از خدمات صورت گیرد. پست اهمیت فراوانی در شهرستان 
ما دارد و کدپستی و کدملی بدین جهت مهم است که بتوان از خدمات 
بهداشتی آموزشی و بودجه ای دولتی و غیره بهتر استفاده کرد و با این دو 
مورد می توان آمار دقیقی از جمعیت و مسکن داشت. اگر در کار پست و 
سرشماری موقع شناس باشیم می توانیم بهتر برنامه های شهرستان را جهت 

رفاه همشهریان اجرا کنیم.
در پایان حشمت آزادی به عنوان سرپرست اداره پست شهرستان کازرون 

معرفی و از خدمات مدیر قبل تقدیر شد.

 برگزاری همایش شیرخوارگان
 حسینی در قائمیه

سرویس شهرستان/ ایمان احمدی: همایش شیرخوارگان حسینی همزمان با 
سراسر کشور در مسجد بازار شهر قائمیه و امام زاده سیدحسین برگزار شد.
در همایش شیرخوارگان حسینی شهر قائمیه حجت الاسلام قهرمان عباسی 
اباعبدالله تصریح کرد:  ایام سوگواری  تسلیت  این شهر ضمن  امام جمعه 
والدین باید با انتخاب نام نیکو، آموزش های دینی و احکام به فرزندان و 

رفتار عادلانه با آن ها، حق خود را  نسبت به فرزندانشان ادا کنند.

 در حاشیه این همایش در قائمیه و امام زاده سیدحسین واحد اکرام ایتام 
و محسنین کمیته امداد امام خمینی)ره( قائمیه فرم هایی را در اختیار مادر 
نوزادان قرار دادند تا به نام فرزند شیرخوار خود، حمایت یک کودک یتیم 

یا نیازمند را به عهده گیرند.
 نوای »لبیک یا حسین)ع(«، »لبیک یا زینب)س(« و »لبیک یا صاحب 
همایش  برپایی  با  همزمان  حسین)ع(  سید  زاده  امام  در  الزمان)عج(« 
شیرخوارگان حسینی طنین انداز شد و مادران در حالی که کودکان خود 
را بر دست گرفته بودند، یک صدا، با نوای مداح کربلایی حمدالله ارژنی 

»لالایی علی جان« را زمزمه کردند.
 همایش شیرخوارگان حسینی یکی از مناسک مذهبی بزرگداشت عاشورا 
هند،  همچون  دیگری  کشورهای  و  ایران  در  شیعیان  سوی  از  که  است 
پاکستان، بحرین، عراق، عربستان، ترکیه و افغانستان همه ساله در نخستین 

جمعه ماه محرم برگزار می شود.
حضور هزاران مادر عزادار در همایش عظیم »شیرخوارگان حسینی« هر 
ساله در اولین جمعه ماه محرم و معرفی امام حسین)ع( به جهانیان به واسطه 
بی بدیل ترین سندِ مظلومیّت و حقانیّت آن حضرت؛ یعنی شهادت حضرت 
علی اصغر)ع( و آماده سازی شیرخوارگان برای یاری قیام امام زمان)عج( 

از جمله اهداف این همایش است.

برگزاری یادواره سردار شفیعی در 
شهر خشت

سرویس شهرستان/ سیدعلی هاشمی: یادواره سالگرد شهدای دلاور خلیج 
فارس از جمله سردار نصرالله شفیعی با حضور سردار فدوی فرمانده نیروی 

دریایی  دوم  منطقه  فرمانده هان  اسلامی،  انقلاب  پاسداران  سپاه  دریایی 
بوشهر، مسئولین بخشهای خشت و کنارتخته، خانواده های معظم شهدا و 
ایثارگران و مردم ولایت مدار و قدرشناس بخش خشت در سالن ولایت 

حوزه مقاومت بسیج امام رضا )ع( شهر خشت برگزار شد. 

حاج آقا عباسی امام جمعه خشت طی سخنان کوتاهی ضمن خوش آمدگویی 
به مهمانان بر اهمیت برگزاری یادواره شهدا تاکید کرد.

و سردار  بوشهر  سپاه  دریایی  دوم  منطقه  فرمانده  رزمجو  ادامه سردار  در 
مقام  در خصوص  مهمی  سخنان  سپاه  دریایی  نیروی  فرمانده  فدوی  علی 
و منزلت شهدا نزد پروردگار، ضعف و وحشت دشمن از پیشرفت نظام 
در همه عرصه ها و هوشیاری نیروهای اسلام در مقابل هرگونه تهدیدات 

دشمن ایراد کرد.
فرمانده نیروی دریایی سپاه و همراهان به محض ورود به شهر خشت ضمن 
حضور در آرامگاه شهدای گمنام و گلزار مطهر شهدای امام زاده علی )ع( 

به مقام شامخ شهدا ادای احترام کردند.
سردار نصرالله شفیعی در مهرماه 1366 در نبرد رو در رو با جنایتکاران 

آمریکایی در آبهای نیلگون خلیج فارس به درجه رفیع شهادت رسید.

اقلید
رییس جدید اداره اوقاف و امورخیریه 

شهرستان اقلید معرفی شد
 به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی اداره کل اوقاف و 
امور خیریه فارس، آیین تودیع و معارفه روسای جدید و قدیم اداره اوقاف 

شهرستان اقلید برگزار شد.
جواد یزدانی با اعلام این خبر بیان کرد: آیین تودیع و معارفه روسای جدید 
و پیشین اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان اقلید با حضور فرماندار این 

شهرستان و معاون مدیریت منابع و پیشتیبانی اوقاف فارس برگزار شد. 
اوقاف و  اداره  پیشین  از خدمات علیرضا منوچهری مدیر  این مراسم  در 
امور خیریه شهرستان اقلید تقدیر شد و طی حکمی از سوی حجت الاسلام 
و المسلمین سید عباس موسوی مدیرکل اوقاف و امور خیریه فارس کاظم 

شهریاری به عنوان رییس جدید این اداره منصوب شد.

فسا
باسرمایهگذارییکشرکتکرهای؛

دانشگاه آزاد اسلامی واحد شیراز 
نیروگاه خورشیدی 200 مگاواتی در 

فسا می سازد
رییس ستاد توسعه اقتصادی و سرمایه گذاری، گفت: نیروگاه خورشیدی 
با سرمایه گذاری 600 میلیون دلاری مستقیم شرکت کره ای و با همکاری 
دانشگاه آزاد اسلامی واحد شیراز در شهرستان فسا به ظرفیت تولید 200 
مگاوات نیروی برق و در زمینی به مساحت 150 هکتار ساخته خواهد شد.

رییس  شیراز،  اسلامی  آزاد  دانشگاه  روابط عمومی  اداره کل  به گزارش 
ستاد توسعه اقتصادی و سرمایه گذاری در پایان آیین امضای این قرارداد 
که در محل سازمان برنامه و بودجه استان تهران برگزار شد، گفت: این 
دو نیروگاه با سرمایه گذاری یک شرکت از بخش خصوصی کره جنوبی 

ایجاد می شود.
نعمت الله ترکی تصریح کرد: با سرمایه گذاری 600 میلیون دلاری مستقیم 
آزاد  دانشگاه  همکاری  با  خورشیدی  نیروگاه  یک  کره ای،  شرکت  این 
اسلامی واحد شیراز در استان فارس )شهرستان فسا( به ظرفیت تولید 200 
مگاوات نیروی برق و در زمینی به مساحت 150 هکتار ساخته خواهد شد.
وی اظهار کرد: علاوه بر این با سرمایه گذاری 220 میلیون دلاری مستقیم 
و  سیستان  استان  زابل  شهرستان  در  بادی  نیروگاه  یک  شرکت،  این 

بلوچستان نیز راه اندازی می شود.
انتقال  اینکه  بیان  با  سرمایه گذاری  و  اقتصادی  توسعه  ستاد  رییس 
قرارداد  امضای  اصلی  از شروط  داخلی  به شرکت های  نوین  فناوری های 
پروژه  دو  این  ساخت  قرارداد  گفت:  است،  خارجی  سرمایه گذاران  با 
نیروگاهی به روش B.O.T )ساخت، بهره برداری و واگذاری( بوده و در 

15 ماه تکمیل و به بهره برداری خواهند رسید.
ترکی با بیان اینکه ستاد توسعه سرمایه گذاری ناظر بر اجرای این پروژه 
است، تصریح کرد: پیمانکاران مشارکت کننده در ساخت این دو پروژه، 
ایرانی خواهند بود و وسایل و تجهیزات مورد استفاده در این طرح نیز از 

تولیدات داخلی تامین می شود.
در  که  این  بر  تاکید  با  گذاری  سرمایه  و  اقتصادی  توسعه  ستاد  رییس 

مورد  خارجی  شرکت های  پیشینه کاری  خارجی،  های  سرمایه گذاری 
ارزیابی قرار می گیرد، تاکید کرد: فقط از توان شرکت هایی که ظرفیت 
و اهلیت سرمایه گذاری خارجی را دارند و شروط مورد نظر ما از جمله 
استفاده از توان پیمانکاران داخلی و انتقال فناوری به داخل کشور را قبول 

کنند، استفاده خواهیم کرد.
وی ارزش قراردادهای سرمایه گذاری خارجی که با حمایت ستاد توسعه 
اقتصادی و سرمایه گذاری به امضا رسیده است را حدود هفت میلیارد دلار 
که حجم  کرد  امیدواری  ابراز  و  عنوان  استان کشور  هفت  به  مربوط  و 

سرمایه گذاری های خارجی تا پایان سال به 10 میلیارد دلار افزایش یابد.
عنوان  به  سرمایه گذاری  و  اقتصادی  توسعه  ستاد  داد:  ادامه  ترکی 
به  و  می کند  عمل  در کشور  سرمایه پذیر  و  سرمایه گذار  هماهنگ کننده 

معرفی پروژه ها به علاقه مندان سرمایه گذاری می پردازد.
رییس ستاد توسعه اقتصادی و سرمایه گذاری با توجه به ظرفیت های گسترده 
کشور در جذب سرمایه خارجی، اظهار کرد: در حوزه گردشگری، حمل 
تصفیه خانه های  ساخت  تخصصی،  بیمارستان  های  ساخت  عمومی،  نقل  و 
سراسر  در  خارجی  سرمایه  جذب  برای  خوبی  ظرفیت های  و...  فاضلاب 

کشور وجود دارد.
به گزارش آنا به نقل از ایرنا، هفته گذشته نیز قرارداد ساخت یک مجموعه 
بزرگ گردشگری در استان خراسان رضوی به ارزش 166 میلیون دلار 
مدیران  و  گذاری  سرمایه  و  اقتصادی  توسعه  ستاد  رییس  حضور  با 

شرکت هایی از چین و امارات به امضا رسید.
با حفظ سمت ریاست ستاد  تهران  استان  بودجه  برنامه و  رییس سازمان 

توسعه اقتصادی و سرمایه گذاری کشور را برعهده دارد.

بوشهر
همه بنادر استان بوشهر به تجهیزات 

اطفای حریق مجهز شدند
دریانوردی  و  بنادر  سازمان  مدیرعامل  و  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
مجهز  حریق  اطفای  به  بوشهر  استان  بنادر  همه  اینکه  به  باتوجه  گفت: 
شدند ، برنامه ریزی برای تجهیز بیشتر این بخش در دستور کار این سازمان 

قرار دارد.
محمد سعید نژاد در بازدید از تاسیسات بندری گناوه و در گفت وگو با 
ایرنا افزود: در سفر به استان بوشهر مباحث مختلفی در ارتباط با بنادر این 
نیاز  امکانات و تجهیزات مورد  ایجاد  ایمنی و  استان بخصوص در زمینه 

اطفای حریق و تامین ماشین آلات بررسی شد و مدنظر قرار گرفت.
وی اظهارداشت: در بازدید از بنادر استان بوشهر طرح های توسعه ای ارایه 

شده مورد بررسی قرار خواهد گرفت. 
از مشکلات  ارایه گزارشی  با  بنادر و دریانوردی گناوه هم  اداره  رییس 
به لحاظ موقعیت تجاری و گردشگری و  بندری گفت:  امور  نیازهای  و 
باتوجه به اینکه 75 درصد مردم این شهرستان از دریا ارتزاق می کنند، 
طرح توسعه این بندر در دستور کار قرار گرفته که مستلزم تامین اعتبار 

است.
نورالله اسعدی افزود: برای الحاق توسعه بندر گناوه، 51 هکتار زمین در 
نیز  مطالعه  طرح  مشاور  و  اخذ  آن  سند  که  شده  بینی  پیش  اداره  غرب 

انتخاب شده است.
وی گفت: در صورت اجرایی شدن طرح توسعه بندر گناوه، فعالیت تجاری 

در این منطقه رونق مضاعفی خواهد گرفت.
اسعدی یادآورشد: تعداد یک هزار و 50 شناور تجاری در این اداره به ثبت 

رسیده که یک هزار شناور چوبی و مابقی فلزی هستند.
وی تعداد شناورهای صیادی را 20 فروند و قایق صیادی در این بندر را 

250 فروند اعلام کرد.
بندر گناوه از بنادر فعال تجاری استان بوشهر است.

گناوه
حجتالاسلاموالمسلمینعبدالحمیدخدری:

ما کرسی مجلس را برای دفاع از حقوق 
 تضییع شده مردم 

می خواهیم نه نشستن 
به گزارش ایرنا حجت الاسلام و المسلمین عبدالحمید خدری نماینده مردم 
شهرستان های بوشهر،گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی در مصلای 
جمعه دیلم و در جمع نمازگزاران گفت: طی روزهای اخیر مطالبی از سوی 
کاربران در فضاهای مجازی مبنی بر به کارگیری نیروهای غیر بومی در 

شرکت های منطقه و عدم حمایت های فرهنگی و ورزشی منتشر شد.
از  نفت و گاز گچساران مقرر شد  با مدیر عامل  وی گفت: در نشست 
بودجه فرهنگی و ورزشی این مجموعه نفتی به نسبت استفاده ازحلقه های 
به  عناوین  همین  تحت  ای  بودجه  کنند  می  استفاده  منطقه  در  که  چاه 
شهرستان های دیلم و گناوه تخصیص داده شود و مسئولین شهرستانی با 

جدیت پیگیر این موضوع باشند.
دبیرکمسیون انرژی مجلس اظهارداشت: با توجه به نطق مجلس و تذکر 
به رییس سازمان انرژی اتمی و مسئولین خواهان توجه به مشکل 40ساله 

مردم هلیله و بندرگاه شدم.
خدری اظهار داشت: امروز مشکل مردم هلیله و بندرگاه با گذشت بیش 
از چهل سال در نیمه اول سال جاری بنا به وعده داده شده عنوان شده و 
در این دو روستا نوسازی مدارس آسفالت کوچه و معابر شروع و مردم 

مشغول ساخت و ساز شده اند.
نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی گفت: روزانه 
در مجلس با مسئولین مربوطه، از جمله رییس گمرکات ایران در زمینه 
مسائل و مشکلات به ویژه کالای همراه ملوان که معیشت بندرنشینان بوده 

و نمی خواهیم و نمی گذاریم خدشه دار شود بحث می کنیم.
با  نشست  در  گفت:  مجلس  در  گذشته  روزهای  نطق  به  اشاره  با  وی 
کرباسچیان رییس گمرکات ایران مجوز ترخیص لوازم یدکی از گمرکات 
دیلم، ریگ، بوالخیر، کنگان و دیرگرفته و در هفته آینده انجام خواهد شد.
های  شهرستان  ویژه  به  استان  مردم  حقوق  به  پایبندی  بر  تاکید  با  وی 
نفتی از خارگ به تهران  انتقال پایانه های  از  افزود:  انتخابیه خود  حوزه 
جلوگیری کردیم و امروز با اینکه پایانه های نفتی را به تهران انتقال دادند 
و ساختمان اجاره کردند، با ایستادگی که ما با استاندار داشتیم این پایانه ها 

به بوشهر انتقال می یابد و از وجود آن بهره مند خواهیم شد.
خدری گفت: خود را متعلق به شما می دانم و از فضای انتخابات فاصله 
بتوانیم  هم  درکنار  و  یکپارچگی  و  وحدت  حفظ  با  امیدوارم  و  گرفته 

شهرستان و استان خود را بسازیم.

خوزستان
تولید سالانه800هزار تن نمک از طرح 

 استحصال نمک صنعتی ایران 
در ماهشهر

استاندار خوزستان گفت: طرح استحصال نمک صنعتی بندرماهشهر برای 
نخستین بار در کشور اجرایی شده و طبق برنامه، سالانه 800 هزار تن نمک 

از آن استحصال می شود.
نمک  استحصال  طرح  از  بازدید  در  شریعتی  غلامرضا  ایرنا  گزارش  به   
با  طرح  این  کرد:  اظهار  ماهشهر  بندر  در  فارس  خلیج  آب  از  صنعتی 
مساحت یکهزار و 800 هکتار کار بزرگی محسوب می شود چراکه برای 

اولین بار آن هم در استان خوزستان انجام شده است.
وی افزود: بسیاری از کشورهای منطقه نظیر عمان خواستار این بوده اند 
که دانش و فناوری آن به کشورشان منتقل شده یا سرمایه گذاری مشترک 
است که نمک صادر شود و  این  ایرانی  پیشنهاد طرف  انجام شود، ولی 
منتقل شود،  دانش آن  است  قرار  اگر  یا  بماند  در کشور  فنی آن  دانش 

حقوق ایران احقاق شود.
استاندار خوزستان بیان کرد: همچنین مواد عالی که ارزش افزوده بیشتری 
دارد و نیاز به واردات است مانند پتاس و غیره را می توان در این طرح 
استحصال کرد. وی گفت: این بازدید به منظور بررسی وضعیت این طرح 
است تا اگر مشکلی وجود دارد رفع شود و این طرح با کمترین دغدغه 

اجرایی شود.
آخرین  گفت:  طرح  این  بودن  صنعتی  بر  تاکید  با  خوزستان  استاندار 
تکنولوژی دنیا در آن استفاده شده و کاملا صنعتی و بدون ایجاد آلودگی 
برای محیط است. استاندار خوزستان با اشاره به مطالعات گسترده ای که 
این طرح خوراک  بیان کرد: هم اکنون  انجام شده است  این طرح  برای 
اصلی پتروشیمی اروند را تامین می کند. بندر ماهشهر قطب نخست تولید 
به شمار می رود و سالانه حدود  فرآورده های پتروشیمی در خاورمیانه 
تولید  امام  بندر  و  ماهشهر  در  پتروشیمی  محصولات  انواع  تن  17میلیون 

می شود.
ماهشهر در 100کیلومتری جنوب اهواز واقع شده است.

هرمزگان
مدیرکلتعاون،کارورفاهاجتماعیهرمزگان:

لزوم استفاده حداکثری تعاونی ها از 
ظرفیتهای قشم برای ایجاد اشتغال

حداکثری  استفاده  بر  هرمزگان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل 
تعاونی ها از ظرفیتهای شهرستان قشم تاکید کرد.  به گزارش خبرگزاری 
مهر، به نقل از تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان،  محمد علی سلیمی 
در دیدار با حجت الاسلام رضا جوکار امام جمعه قشم، افزود: مشکلات 
درونی تعاونی های این جزیره نسبت به سایر تعاونی ها به دلیل انسجام بین 
اعضا کمتر است، چرا که تعاونی های این جزیره با تمام توان خود فعالیت 
می کنند. وی در ادامه به ارتقای فرهنگ کار اشاره کرد و بیان داشت: با 
توجه به ظرفیتهای این منطقه، پشت میز نشینی در این جزیره معنا ندارد و 
باید جوانان را به سمت کارهای تولیدی از طریق تشکیل تعاونی سوق داد 

که این امر نیاز به فرهنگ سازی دارد.
سلیمی اضافه کرد: در راستای تقویت فرهنگ کار و تلاش، ائمه جمعه 
می توانند کمک موثری داشته باشند. مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
هرمزگان اظهار امیدواری کرد: با مساعدت و حمایت مسئولان از طرق 
مختلف می توان به رونق تعاونی های این شهرستان کمک کرد. در این 
دیدار، امام جمعه قشم نیز تنها راه برون رفت از مشکلات اقتصادی جامعه 
تلاش  و  پایبندی  امروز  گفت:  و  کرد  عنوان  مقاومتی  اقتصاد  تحقق  را 
لازم در خصوص تحقق اقتصاد مقاومتی کم است و باید برنامه ریزی هایی 
در این زمینه صورت گیرد. حجت الاسلام رضا جوکار بهترین راه برای 
تحقق اقتصاد مقاومتی را توسعه تعاونی ها ذکر و به جوانان تاکید کرد به 
کار جمعی که همان تشکیل تعاونی ها است، رو آورند. وی با اشاره به 
ظرفیت جزیره تعاونی ها بیان داشت: این جزیره از ظرفیتهای فوق العاده ای 
به فعل  یا  این پتانسیل ها شناسایی و  از  برخوردار است که هنوز برخی 
را  ظرفیتها  این  باید  یکدیگر  همکاری  با  مسئولان  و  اند  نشده  تبدیل 
شناسایی و معرفی کنند تا بتوان از این ظرفیت در راستای توسعه و تشکیل 

تعاونی ها اقدام کرد.

کهگیلویه و بویر احمد
مدیرکلاستاندارداستان:

۹0 درصد آسانسورهای ادارات 
کهگیلویه وبویراحمد استاندارد نیستند

مدیرکل استاندارد کهگیلویه و بویراحمد گفت: ۹0 درصد از آسانسورهای 
ادارات استان غیراستاندارد هستند. 

به گزارش خبرنگار مهر، مهدی متقیان در دیدار با نماینده ولی فقیه در 
شده  داده  کتبی  صورت  به  لازم  تذکرهای  ادارات  این  به  افزود:  استان 
استاندارد آسانسور  اینکه  بیان  با  اند. وی  اقدامی نکرده  تاکنون  اما  است 
اجباری است، بیان کرد: در صورت عدم توجه به تذکرات استاندارد، این 

آسانسورها پلمپ می شوند.
 متقیان همچنین به عدم استانداردسازی خدمات برخی جایگاه های سی ان 
جی اشاره کرد و گفت: 25جایگاه سی ان جی در استان وجود دارد که 
اظهار کرد:  می شوند. وی  اداره  ها  نظر شهرداری  زیر  ها  این  از  برخی 
شهرداری ها در استانداردسازی این جایگاه ها همکاری لازم را نکردند و 
به همین دلیل سه جایگاه در یاسوج پلمپ شد و از دادستان خواسته ایم 

جایگاه هایی در چرام و سی سخت نیز پلمپ شوند.
شهربازیها  وسایل  به  همچنین  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندارد  مدیرکل 
به  اقدام  فراوان  مکاتبات  وجود  با  شهرداریها  گفت:  و  کرد  اشاره 

استانداردسازی این وسایل بازی نکردند. 
اینکه اغلب واحدهای تولید مصالح ساختمانی در  بیان  با  متقیان همچنین 
استان پروانه استاندارد ندارند، گفت: به دنبال این هستیم که این واحدها 
که مشول استاندارد اجباری می شوند، به صورت گام به گام استاندارد شوند.

ش فیلم 
  نمای


